
Zápis č. 17/14

ze zasedání Zastupitelstva obce Lhota, které se konalo dne 26. 9. 2014 od 19,30 hodin na
Obecním úřadu ve Lhotě.

Program: 1) Zahájení
2) Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
3) Kontrola zápisu z minulého zasedání
4) Došlá pošta
5) Výběr nájemce Hostince Na Malém plácku
6) Nájemní smlouva na pronájem hostince Na Malém plácku - projednání
7) Diskuse
8) Usnesení
9) Závěr

Přítomni: Jan Krkavec, Ing. Radka Kratochvílová, Mgr. Václav Slezák, Ing. Pavel Dvořák,
Alena Kopejsková, Jiří Kolínský

Ověřovatelé zápisu: J. Kolínský, Ing. P. Dvořák

Návrhová komise: Alena Kopejsková, Mgr. V. Slezák

Zapisovatel: Ing. R. Kratochvílová

Hosté: Markéta Klímová, Ivana Kratochvílová, Ing. Ilona Jozová, Pavel Stránský, Eva
Jurčovská, Ludmila Alečková, Petr Bayer

K jednotlivým bodům programu:

k bodu 1. Zahájení

Veřejné zasedání řídil starosta obce p. J. Krkavec, který v úvodu veřejného zasedání přivítal
přítomné členy zastupitelstva obce (ZO) a hosty. Prohlásil, že jednání ZO je řádně svoláno a
vyhlášeno. Konstatoval přítomnost většiny členů ZO a prohlásil zasedání za usnášeníschopné.
Návrh programu jednání ZO byl schválen všemi hlasy.

k bodu 2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele.

Ověřovateli zápisu byli zvoleni všemi hlasy J. Kolínský, Ing. P. Dvořák. Do návrhové komise
byli zvoleni všemi hlasy A. Kopejsková, Mgr. V. Slezák. Zapisovatelem byla zvolena všemi
hlasy Ing. R. Kratochvílová.
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k bodu 3. Kontrola zápisu z minulého zasedání:

Starosta obce prohlásil, že zápis z minulého zasedání ZO ze dne 18. 9. 2014 byl zvolenými
ověřovateli ověřen a vyložen k nahlédnutí na Obecním úřadu ve Lhotě. Nebyly proti němu
vzneseny žádné námitky ani připomínky.

K bodu 4. Došlá pošta

Luděk Krkavec - odstoupení od záměr pronájmu hostince Na Malém plácku

K bodu 5. Výběr nájemce Hostince Na Malém plácku

Starosta informoval ZO, že na dnešní jednání pozval pana Krkavce, paní Klímovou a paní

Alečkovou. Starosta přednesl ZO dopis, který byl na úřad doručen v pondělí 22. 9. 2014 ve

kterém pan Luděk Krkavec vysvětluje proč se rozhodl odstoupit od záměru pronajmout si
hostinec Na Malém plácku. Po přečtení dopisu předal starosta slova paní Alečkové.

Paní Alečková přednesla ZO svůj záměr. Uvedla, že může slíbit čistotu, kvalitu jídla, pití,
slušnou obsluhu, spolupráci s obcí. K výši nájemného uvedla, že nejprve by byla ochotna

platit 6 000,- Kč, jak uvedla ve své nabídce a postupně podle vývoje návštěvnosti by nájemné
byla ochotna zvýšit.

Starosta pro připomenutí seznámil ZO s nabídkami paní Klímové se společnicemi paní Ivetou

Sedlmayerovou a Janou Svobodovou a dále s druhou nabídkou paní Alečkové. Starosta
nabídky přečetl, v pořadí v jakém byly na obec doručeny 1. Ludmila Alečková, 2. Markéta

Klímová se společnicemi.

Návrhová komise navrhla hlasovat o budoucím nájemci hostince.

První hlasování bylo pro nabídku paní Alečkové. Pro hlasovali 3 ze 7 přítomných členů ZO,pro
O zdrželi se 4 členové ZO.

Druhé hlasování bylo pro nabídku paní Markéty Klímové se společnicí Ivetou Sedlmayerovou

a Janou Svobodovou. Pro hlasovali 4 ze 7 přítomných členů ZO, proti O, zdrželi se 3 členové

ZO.

ZO přijalo usnesení.

Paní Klímová se dotázala, kdy bude možné převzít hostinec do nájmu a kdy bude

vypracována nájemní smlouva. Starosta reagoval, že nájemní smlouva bude projednána,
schválena na dalším ZO 6. 10. 2014 a až poté lze smlouvu oboustranně podepsat a hostinec
převzít do nájmu.
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K bodu 10: Diskuse

Starosta informoval, že na vypracování smlouvy pracuje pan JUDr. Michal Pacovský.

K bodu 11. Usnesení
1) za zamítlo pronájem hostince paní Ludmile Alečkové.
Pro: 3- Ing. Pavel Dvořák, Alena Kopejsková, Mgr. Václav Slezák
Proti: O ---------------
Zdržel se: 4 - Jan Krkavec, Jiří Kolínský, Ing. Radka Kratochvílová, František Uřidil

2) za schválilo všemi hlasy pronájem hostince na Malém plácku paní Markétě Klímové se
společnicemi. Výše nájemného je stanovena na 6000,- Kč měsíčně.

Pro: 4 - Jan Krkavec, Jiří Kolínský, Ing. Radka Kratochvílová, František Uřidil
Proti: 0- --------------------
Zdržel se: 3 - Ing. Pavel Dvořák, Alena Kopejsková, Mgr. Václav Slezák

K bodu 14. Závěr

Starosta poděkoval přítomným zastupitelům a hostům za účast na dnešním jednání.
Jednání bylo ukončeno ve 20,00 hod.

Ve Lhotě dne ....!..fi:..~.9.:...gP.1.Y... .. Zapisovatel:
~du~'

..............~ ( .

~(~............................................Ověřovatelé zápisu:

Starosta obce: .M.q!:.~1...~ .

Datum pořízení zápisu: 2. 10. 2014
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